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Številka: 031-0009/2022 
 

ZAPISNIK 
3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica, 

ki je bila dne 14.3.2023, ob 19. uri, 
v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a. 

 
Prisotni člani sveta:  
Miran Grubenšek, Janez Pavlič, Irena Klenovšek, Novšak Tanja, Bernarda Močan, Betka 
Salmič, Stanka Žičkar, Karmen Radi. 
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS, 
Eva Urh, KŠTM Sevnica (skrbnica gradu), 
Oskar Zoran Zelič. 
 
Odsotni: 
Darja Pompe (opr.), Žan Meke (opr.), Božidar Groboljšek (opr.). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi gostjo in člane sveta ter prične sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 2. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 17. 1. 2023, 
3. Predlogi za športno dopolnitev grajskih površin, 
4. Pobuda za izdajo publikacije Krajevne skupnosti Sevnica,  
5. Seznanitev in potrditev zaključnega računa za leto 2022, 
6. Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
7. Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
8. Razno. 
 
Razprave ni.  
 
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
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Ad 2 

Pregled sklepov 2. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 17. 1. 2023 
 
Predsedujoča poda zapisnik v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnik prejeli kot 
gradivo.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 2 redne seje z dne 17.1.2023 in 
nanj nima pripomb. V potrjeni obliki bo objavljen na spletni strani KS Sevnica. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 

Ad 3 
Predlogi za športno dopolnitev grajskih površin 

 
Predsednica pove, da se je na predlagano pobudo Mirana Grubenška glede ureditve 
športnih površin v okolici Gradu Sevnica na sejo povabilo Evo Urh, ki je zaposlena v KSTM 
in je skrbnica gradu. V finančnem načrtu KS Sevnica so rezervirana sredstva v višini 
2.000,00 EUR za namen športnih dejavnosti. Miran Grubenšek predlaga, da bi pobočje 
spodnjega dela gradu uredili za rekreativno dejavnost (dve do tri rekreativne postaje z 
rekreativnimi rekviziti).  
Eva Urh se zahvali za podano idejo in pove, da bo preverila možnosti za realizacijo pobude 
na strani institucij, ki so soglasodajalci za tangirano območje. Člane sveta povabi na 
dogodke, ki se dogajajo na Gradu Sevnica.  
 
 

Ad 4 
Pobuda za izdajo publikacije Krajevne skupnosti Sevnica 

 
Predsednica je k razpravi točke povabila g. Oskarja Zorana Zeliča, ki je avtor izdelave 
celostne podobe krajevne skupnosti Sevnica. Na prejšnji seji so člani sveta predlagali 
pobudo za izdajo publikacije ob naslednjem prazniku krajevne skupnosti (60 let ustanovitve 
KS Sevnica).  
Oskar Zoran Zelič pove, da nekaj dokumentacije obstaja v zgodovinskem arhivu Celje. Sam 
ima shranjene določene objave v časopisih. Na podlagi obstoječih virov (pisnih in ustnih) in 
obstoječe dokumentacije je potrebna raziskava. K sodelovanju, vezano na pridobivanje 
zgodovinskih fotografij, ustnih pričevanje in zapisov, povabi vse člane sveta. Karmen Radi 
predlaga, da se publikacija izdela tudi v e-obliki. Na temo je med člani sveta potekala 
razprava. Ob zaključku razprave so člani sveta sklepčni, da se publikacija izda. Oskar Zoran 
Zelič je raziskavo in izdelavo publikacije pripravljen opraviti. Predvidena časovnica izdelave 
je maj 2024. Sredstva za storitev se bodo rezervirala v finančnem načrtu za leto 2024 po 
ocenjeni vrednosti projekta.  
 

Ad 5 
Seznanitev in potrditev zaključnega računa za leto 2022 

 
Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z vabilom (poslovno poročilo za leto 2022, tabelarni 
prikaz realizacije odhodkov v letu 2022 in obrazložitev odhodkov). Predsednica predstavi 
odhodke po posameznih postavkah. Neporabljena sredstva v letu 2022 so se namensko 
prenesla v finančni načrt za leto 2023.  
Predsednica poda gradivo v razpravo. 
Razprave ni. 
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SKLEP: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica se je na svoji 3. redni seji dne, 14.3.2023 seznanil z 
dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Sevnica za leto 2022 in predlaga 
Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme. 
Izid glasovanja: 8 za, 0 proti (prisotnih 8) 
Sklep je sprejet. 

Ad 6 
Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja 

Predsednica člane sveta seznani o poteku čistilnih akcijah. Člane sveta prosi, da se 
organizirajo po posameznih območjih.  
Občinska volilna komisija svete krajevnih skupnosti poziva k podaji predlogov o spremembah 
in zmanjšanju števila volilnih enot. Člani sveta na predstavljeno in po razpravi sprejmejo 
stališče, da se volilne enote zmanjšajo.  
Predsednica v nadaljevanju pove, da je bila s strani Društva upokojencev na sedež KS 
Sevnica prejeta zahvala za sodelovanje s programom aktivnosti v letu 2023. 
Vezano na izpostavljeno vprašanje članov svete glede stroškov dozidave mrliške vežice na 
pokopališču v Sevnici, predsednica pove, da je izvajalec projekta podjetje Komunala d.o.o. 
Sevnica, katere ponudbena vrednost znaša 206.475,00 EUR. 
Plaz Florjanska je v zaključni fazi. Vrednost sanacije plazu znaša 18.847,00 EUR. Izvajalec 
sanacije je podjetje GMP Prijatelj d.o.o.. 70% pogodbene vrednosti (13.147,00 EUR) 
financira KS Sevnica, 30% Občina Sevnica.  
V nadaljevanju predsednica člane sveta seznani s celotnim postopkom izvajanja javnega 
naročila, pridobivanju potrebnih soglasij, služnosti, pridobitve ocene vrednosti projekta, 
sodelujočih pri projektu, končanju izvedbe projekta,… 
 
Tanja Novšak na pobudo krajanov Lončarjevega Dola izpostavi, da je potrebno pristopiti k 
aktivnostim umiritve prometa na cesti čez naselje.  
 
Predsednica predlaga lično ureditev otokov za smeti v Naselju heroja Maroka. Po razpravi so 
člani sveta mnenja, da bi pobudo lahko uvrstili v participativni proračun občine Sevnica.  
 
Irena Klenovšek izpostavi motečo dvosmerno signalizacijo za zaporo ceste na državni cesti 
(gradnja krožišča pri »nadvožnjaku). Hkrati poda pobudo, da bi se brežina pri nadvozu 
zasadila s cvetjem.  Predsednico bo pobudo predstavila strokovnim službam Občine 
Sevnica.  
V nadaljevanju je med člani sveta na pobudo člana sveta Janeza Pavliča glede uvedbe 
parkirnih kartic, potekala razprava na tematiko parkiranja na območju centralnega dela 
Sevnice. Ugotovitve so, da je parkirišč premalo glede na zaposlenost v podjetjih in zavodih 
(pošta, zdravstveni dom, lekarna, center za socialno delo, osnovna šola,…). Karmen Radi 
želi izvedeti število parkirnih prostorov  na parkirišču za HTC. 
 
Predsednica člane sveta seznani, da bo v naslednjih dneh objavljen razpis za sofinanciranje 
društev, ki delujejo na območju krajevne skupnosti Sevnica. 
 

Ad 7 
Razno 

Pri točki razno ni bilo dodatne vsebine.  
 
Predsedujoča se zahvali za udeležbo na seji.  
Seja zaključena ob 19.25 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 
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